
 

 

PROTOKÓŁ NR II/2006 

 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W SKÓRCZU, 

KTÓRA ODBYŁA SI Ę W DNIU 12 GRUDNIA 2006 R. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Miejsce obrad: Miejski Ośrodek Kultury 

   ul. 27 Stycznia 

   83 – 220 Skórcz 

W sesji udział wzięło 14. radnych oraz 

przedstawiciele poszczególnych zakładów pracy  

i mieszkańcy miasta. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

SKÓRCZ, GRUDZIEŃ 2006 
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CZĘŚĆ PIERWSZA – SPRAWY REGULAMINOWE 

AD. 1. OTWARCIE SESJI 

 

Otwarcia II Sesji Rady Miejskiej w Skórczu dokonał jej Przewodniczący, Andrzej 

Laskowski, który przywitał radnych, burmistrza i mieszkańców miasta.  

 

AD. 2. STWIERDZENIE KWORUM 

Zgodnie z listą obecności (załącznik nr 1), na II Sesji Rady Miejskiej obecnych było 

14. radnych, a więc Rada była władna do podejmowania uchwał.  

 

AD. 3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ SESJI 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o ewentualne uwagi dotyczące treści 

protokołu z ostatniej Sesji. W zawiązku z ich brakiem, zaproponował głosowanie. Radni 

jednogłośnie przyjęli protokół z I Sesji Rady Miejskiej. 

 

AD. 4. ZGŁASZANIE UWAG I POPRAWEK DO PORZ ĄDKU OBRAD 

W związku z brakiem uwag i poprawek do porządku obrad (załącznik nr 2), 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Radni przyjęli porządek obrad 

jednogłośnie. 

 

CZĘŚĆ DRUGA – OBRADY 

AD.1. SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNO ŚCI BURMISTRZA  

W OKRESIE MI ĘDZYSESYJNYM (załącznik nr 3) 

 

PowyŜsze sprawozdanie przedstawił Burmistrz Ryszard Dąbek. W dyskusji głos zabrali: 

Piotr Szachta: W swoim sprawozdaniu pan Burmistrz zapisał, Ŝe sprawa dowozu 

dzieci niepełnosprawnych do szkoły w Starogardzie Gd. została rozwiązana. Jak wygląda to 

rozwiązanie? 

Burmistrz Ryszard Dąbek: Odbyła się rozmowa, zarówno z rodzicami dzieci 

niepełnosprawnych, jak i z dyrektorem Klamanem. W jej efekcie, doszło do porozumienia, z 

którego wynika, iŜ naleŜności za październik i listopad br. zostaną uregulowane, a w chwili 

obecnej dzieci są dowoŜone do szkoły wynajętym busem. Tak będzie przynajmniej do końca 

tego roku, a moŜe jeszcze w styczniu roku przyszłego. 

Piotr Szachta: A jak sprawa będzie wyglądała od nowego roku? 
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Burmistrz Ryszard Dąbek: Obecne rozwiązanie, czyli wynajem busa, jest dosyć 

kosztowne. NaleŜy przeanalizować wszystkie koszty z tym związane i zastanowić się nad 

rozwiązaniem najbardziej optymalnym.  

 

AD. 2. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE WPRO WADZENIA 

ZMIAN W BUD śECIE GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ NA 2006 ROK (załącznik nr 4) 

 

Projekt powyŜszej uchwały przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik Miasta, 

Barbara KrzyŜanowska. Do przedstawionej informacji radni nie wnieśli uwag.  

Stanowisko Komisji BudŜetu i Finansów przedstawiła jej Przewodnicząca, Barbara 

Graban. Komisja na swym posiedzeniu w dniu 11 grudnia 2006 r. głosowała w następujący 

sposób: 5 głosów „za”, 1 głos „przeciw”. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Marian Firyn. Rada głosowała: 

- „za” przyj ęciem  – 14. radnych, 

- przeciwnych – 0, 

- wstrzymujących się – 0 

 

AD. 3. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE  

PODATKU OD NIERUCHOMO ŚCI (załącznik nr 5) 

 

Projekt powyŜszej uchwały przedstawiła i omówiła, przedstawiając Radzie 

szczegółowo wszystkie stawki podatku, Skarbnik Miasta, Barbara KrzyŜanowska.  

Stanowiska poszczególnych komisji stałych rady przedstawili ich przewodniczący. Podczas 

prac nad projektem uchwały, komisje głosowały: 

 

Komisja BudŜetu i Finansów: 

- 3 głosy „za” 

- 3 głosy „przeciw” 

 

Komisja Gospodarcza: 

- 5 głosów „przeciw” 

 

Komisja Społeczna: 

- 5 głosów „przeciw” 
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Burmistrz Ryszard Dąbek: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Ja swój projekt 

wniosłem i go podtrzymuję. Zmiana, której chcecie Państwo dokonać, to około 5 tys. mniej w 

budŜecie miasta po stronie dochodów. Myślę, Ŝe budŜetu to nie zrujnuje, ale 

odpowiedzialność za brak tego wpływu weźmie na swoje barki Rada. 

Barbara Graban: Chciałabym powiedzieć, Ŝe rzeczywiście, punktem spornym jest 

wysokość stawki podatku od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem 

działalności gospodarczej. Propozycja burmistrza jest, by wynosiła ona 13,50 zł/m2. Podczas 

pracy w komisjach radni zdecydowali, Ŝe jest to stawka za wysoka. Dlatego składam 

formalny wniosek o obniŜenie tej stawki do 13,00 zł/m2. 

Wniosek Przewodniczącej Komisji BudŜetu i Finansów został przyjęty przez radnych, 

którzy głosowali w następujący sposób: 

- 12 głosów „za” przyjęciem wniosku, 

- 2 głosy „wstrzymujące się”. 

 

Projekt uchwały po zmianach odczytał Wiceprzewodniczący Krzysztof Czapiewski. 

Rada głosowała: 

- 13 głosów „za” przyjęciem uchwały, 

- 1 głos „wstrzymujący się”. 

 

AD. 4. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE OKRE ŚLENIA 

STAWEK PODATKU OD ŚRODKÓW TRANSPORTOWYCH (załącznik nr 6) 

 

Projekt uchwały omówiła szczegółowo Skarbnik Miasta Barbara KrzyŜanowska. 

Stanowiska poszczególnych komisji stałych rady przedstawili ich przewodniczący. Podczas 

prac nad projektem uchwały, komisje głosowały: 

 

Komisja BudŜetu i Finansów: 

- 6 głosów „za” 

 

Komisja Gospodarcza: 

- 5 głosów „za” 

 

Komisja Społeczna: 

- 5 głosów „za” 
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Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Krzysztof Czapiewski. W związku z 

brakiem pytań, Przewodniczący Andrzej Laskowski zarządził głodowanie, w którym radni 

przyjęli projekt uchwały jednogłośnie. 

 

AD. 5. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE  

PODATKU OD POSIADANIA PSÓW (załącznik nr 7) 

 

Projekt uchwały omówiła szczegółowo Skarbnik Miasta Barbara KrzyŜanowska. 

Stanowiska poszczególnych komisji stałych rady przedstawili ich przewodniczący. Podczas 

prac nad projektem uchwały, komisje głosowały: 

 

Komisja BudŜetu i Finansów: 

- 6 głosów „za” 

 

Komisja Gospodarcza: 

- 5 głosów „za” 

 

Komisja Społeczna: 

- 5 głosów „za” 

 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Marian Firyn. W związku z brakiem 

pytań, Przewodniczący Andrzej Laskowski zarządził głodowanie, w którym radni przyjęli 

projekt uchwały jednogłośnie. 

 

 

AD. 6. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE  

USTALENIA DZIENNYCH STAWEK OPŁATY TARGOWEJ  

ORAZ ZASAD JEJ POBORU (załącznik nr 8) 

 

Projekt uchwały omówiła szczegółowo Skarbnik Miasta Barbara KrzyŜanowska. 

Stanowiska poszczególnych komisji stałych rady przedstawili ich przewodniczący. Podczas 

prac nad projektem uchwały, komisje głosowały: 
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Komisja BudŜetu i Finansów: 

- 6 głosów „za” 

 

Komisja Gospodarcza: 

- 5 głosów „za” 

 

Komisja Społeczna: 

- 5 głosów „za” 

 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Marian Firyn. W związku z brakiem 

pytań, Przewodniczący Andrzej Laskowski zarządził głodowanie, w którym radni przyjęli 

projekt uchwały jednogłośnie. 

 

AD. 7. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY ZMIENIAJ ĄCEJ UCHWAŁ Ę  

NR XXIX/156/2005 Z DNIA 25 PAŹDZIERNIKA 2005 r. W SPRAWIE USTALENIA 

WZORÓW INFORMACJI ORAZ DEKLARACJI NA PODATEK  

OD NIERUCHOMO ŚCI, PODATEK ROLNY I LE ŚNY (załącznik nr 9) 

 

Projekt uchwały omówiła szczegółowo Skarbnik Miasta Barbara KrzyŜanowska. 

Stanowiska poszczególnych komisji stałych rady przedstawili ich przewodniczący. Podczas 

prac nad projektem uchwały, komisje głosowały: 

 

Komisja BudŜetu i Finansów: 

- 6 głosów „za” 

 

Komisja Gospodarcza: 

- 5 głosów „za” 

 

Komisja Społeczna: 

- 5 głosów „za” 

 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Krzysztof Czapiewski. W związku z 

brakiem pytań, Przewodniczący Andrzej Laskowski zarządził głodowanie, w którym radni 

przyjęli projekt uchwały jednogłośnie. 
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AD. 8. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE 

WYNAGRODZENIA BURMISTRZA (załącznik nr 10) 

 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Andrzej Laskowski, który wyjaśnił radnym, 

iŜ jest to projekt zmieniony w stosunku do tego, nad którym radni pracowali na komisjach. 

Wyjaśnił równieŜ, Ŝe nowy projekt uchwały, który radni otrzymali przed sesją, zawiera 

najniŜszą moŜliwą stawkę wynagrodzenia zasadniczego. 

Projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza odczytał Przewodniczący Rady 

Miejskiej, Andrzej Laskowski. Rada w wyniku głosowania, przyjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

CZĘŚĆ TRZECIA – ZAKO ŃCZENIE OBRAD 

AD. 1. INTERPELACJE, WNIOSKI I ZAPYTANIA 

 

Mirosław Ossowski: Chciałbym zgłosić wniosek o włączenie do porządku obrad 

następnej sesji punktu mówiącego o podjęciu uchwały powołującej komisję doraźną ds. 

uchwalenia nowego statutu miasta. Obecny statut jest nieaktualny. Trzeba powołać komisję, 

która dogłębnie przeanalizowałaby jego treść i wniosła niezbędne zmiany, takŜe w 

uchwałach, które są pochodnymi Statutu, a dotyczą działalności komisji stałych Rady 

Miejskiej. 

 

AD. 2. ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 

W związku z wyczerpaniem się porządku obrad i brakiem dalszych uwag i wniosków 

– Przewodniczący Rady Miejskiej, Andrzej Laskowski ogłosił zakończenie obrad II Sesji 

Rady Miejskiej. 

Sesję zakończono o godz. 17.45. Protokół zawiera 7 stron maszynopisu i 10 

załączników. 

 

 

Protokolant – Iwona Dembska 

Skórcz, dn. 13.12.2006 r. 

  


